
 
 
 
 
Styrelsemöte Gefle Segelsällskap 2023 05 03 

Distansmöte i Zoom    
Närvarande: Carl-Magnus, Fredrik, Linda S., Maud, Mats B, Bo, Mikael, Mats B, Maria 
 
§ 35 Mötets öppnande 
Carl-Magnus förklarade mötet för öppnat. 

 
§ 36 Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen. 

 
§ 37 Sekreterare för mötet 
Fredrik Lård valdes till sekreterare för mötet. 
 
§ 38 Föregårnde möte 
Protokollet för föregående möte reviderades så tillvida att det behöver förtydligas ang Kerstins 
förslag för torsdagsseglingarna. 
 
§ 39 Ordförande har ordet 
Carl-Magnus har haft möte med kommunen och fått bidrag riktat till No Emission Race. 
 
§ 40 Rampavgift 
Rampavgiften är 1000kr för sommaravgift för de som ej har båtplats. Undantag från detta är: 
Nödfall samt med planvärd inplanerade upptag/isättningar av båtar med båtplats hos GSS. 
 
§ 41 Utvecklingsgruppen 
Den inkomna räkningen för ritning och förslag från arkitekten skall betalas. 
Carl-Magnus ber Kenneth att gruppen tar fram underlag för vilka behov de utgått ifrån och 
presenterar detta för styrelsen onsd 31/5 (nästa styrelsemöte) 
   
§ 42 Parkering/entré 
Linda visade förslag på parkeringslösning. Styrelsen antog förslaget för att testa hur det fungerar 
under sommaren. 
 
  



§ 43 Sjösättning 
Årets samordnade sjösättning sker 6/5 kl 8:00 
 
§ 44 Arbetsdagarna 13/5 och 14/5 2023 
Inköp av korv, korvbröd, material mm. 
Fylla på lista med saker som behöver åtgärdas. 
Mats B mailar bryggvärdar, planvärdar och andra intressenter inför arbetsdagarna om vad de har 
för resp. uppgifter. 
 
§ 45 Segling 2023 
Maths Mårtensson håller på och vårrustar H-båten. 
Juniorträningarna börjar 16/5. 2 st gummibåtar samt plåtbåten (Plåtis) finns som föjlebåtar. 
Lina styr upp seglarskolorna. 
 
§ 46 Ekonomi 
Bo redovisade föreningens ekonomi tom 31/4. 
Resultatet hittills är ett överskott om 20kkr. 
Checkkonto 461kkr Avskrivningskonto 734 kkr Swishkonto 69kkr 
 
§ 47 Feriearbetarna 2023 
Planering av arbetsuppgifter. 
Det kommer bli tre omgångar med 4st feriearbetare som arbetar 2 veckor per omgång.  
 
§48 Medlemskväll 27/5 2023 
Peter kommer med förslag på mat. Deltagarna betalar för sig själva. 
 
§49 Övriga frågor 
Mikael ställde några frågor ang båtförarkursen som gällde praxis ang. föreningensbåtar. 
Bo har fixat problemet med restaurangnumret då det varit vidarebefordrat till förra restauratören. 
 
§ 50 Nästa möte 
Nästa möte 2023 05 31 
 
§ 51 Mötets avslutande 
Carl-Magnus tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 
 
…………………………                                         ……………………….. 
Carl-Magnus Sångeclint   Fredrik Lård 
Ordförande   Sekreterare 


